
Zápis 

ze zasedání zastupitelstva obce Horní Lhota 
konaného dne 6. 11. 2024, od 17.00 hod. 

Přítomni: 	Mgr. Miroslava Jandeková, Martin Petruška, Adam Barilič, Zdeněk Dedek, Bc. Daniel 
Hrbáč, Bc. Lucie Maňasová, Mgr. Helena Repaňová, Ing. Jiří Špák, Pavel Vavrečka (9) 

Omluveni: Petr Kučera, Ing. Martin Musialek 
Začátek: 	17:00 hod. 
Ukončení: 	17:35 hod. 
Zapisovatel: Alena Rykalová 
Ověřovatelé: Bc. Lucie Maňasová, Zdeněk Dedek 

K bodu 1/ 
Zahájení, určení ověřovatelů  zápisu. 
Starostka obce Mgr. Miroslava Jandeková (dále jen „starostka") zahájila zasedání zastupitelstva obce a 
konstatovala, že zasedání bylo řádně  svoláno a vyhlášeno v souladu se zákonem o obcích. Současně  
sdělila, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, na němž budou zaznamenány všechny osoby, 
které během zasedání vystoupí. Z důvodu dodržení povinností plynoucích pro obec z obecně  závazných 
právních předpisů  na ochranu osobních údajů  jsou záznamy zjednání obce anonymizovány, tzn. že jsou 
z nich odstraněny osobní údaje. 
Zápis z předchozího zasedání ZO byl řádně  ověřen a nebyly proti němu podány žádné námitky, 

Konstatovala, že dle prezenční listiny je přítomno 9 členů  ZO, tudíž je toto zasedání zastupitelstva obce 
usnášeníschopné. 
Zapisovatelem byla určena paní Alena Rykalová. 

Starostka navrhla určit ověřovateli zápisu p. Bc. Lucii Maňasovou a p. Zdeňka Dedka. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Další návrhy nebyly podány. 

Místostarosta pan Martin Petruška (dále jen „místostarosta") navrhl přijmout usnesení: 
č. 138/14 
Zastupitelstvo obce Horní Lhota určuje  
ověřovateli zápisu p. Bc. Lucii Maňasovou a p. Zdeňka Dedka a zapisovatelem p. Alenu Rykalovou. 

Místostarosta vyzval přítomné k hlasování: 
Hlasování: 	pro — 9 	 proti - 0 

	
zdržel se — 

Usnesení bylo schváleno. 

K bodu 2/ 
Schválení programu. 
Starostka seznámila přítomné s návrhem programu zasedání v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce obce. Navrhla dopinění programu o 
dva body. Navrhovaný bod „Schválení Smlouvy agendové č. 05484/2024/KH s Moravskoslezským 
krajem o poskytnutí dotace na úhradu nákladů  vzniklých u JSDH v souvislosti s řešením povodní na 
území Moravskoslezského kraje" jako bod Č. 8 a „Rozpočtové opatření č. 12/2024" jako bod č. 9. 

Starostka vyzvala přítomné k připomínkám a dalším návrhům týkajících se programu. 
Další návrhy na dopinění programu nebyly podány. K bodu nebyla vedena diskuse. 
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Místostarosta navrhl přijmout usnesení: 
Č. 139/14 
Zastupitelstvo obce Horní Lhota schvaluje  
program zasedání zastupitelstva obce v následujícím znění: 

1) Zahájení, určení ověřovatelů  zápisu a zapisovatele. 
2) Schválení programu. 
3) Schválení Pravidel pro poskytnutí podpory v rámci výzvy „Pomoc domácnostem". 
4) Schválení Smlouvy č. 04412/2024/RRC s Moravskoslezským krajem o poskytnutí dotace na 

podporu přípravy projektové dokumentace (Výstavba komunikace pro pěší podél sil. 11/465 
Zátiší). 

5) Schválení Smlouvy č. 1249900001 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 
prostředí ČR (Obnova kanalizační infrastruktury obce). 

6) Rozpočtové opatření č. 10/2024. 
7) Rozpočtové opatření č. 11/2024. 
8) Schválení Smlouvy agendové č. 05484/2024/KH s Moravskoslezským krajem o poskytnutí 

dotace na úhradu nákladů  vzniklých u JSDH v souvislosti s řešením povodní na území 
Moravskoslezského kraje. 

9) Rozpočtové opatření č. 12/2024. 
10) Různé. 
11) Diskuse. 
12) Závěr. 

Místostarosta vyzval přítomné k hlasování: 
Hlasování: 	pro — 9 	 proti - 0 

	
zdržel se — 

Usnesení bylo schváleno. 

K bodu 3/ 
Schválení Pravidel pro poskytnutí podpory v rámci výzvy „Pomoc domácnostem". 
Starostka předložila ke schválení Pravidla poskytnutí podpory v rámci výzvy „Pomoc domácnostem". 
V souvislostí s povodní se obec Horní Lhota zapojila do výzvy Ministerstva životního prostřední ČR 
s názvem „Pomoc domácnostem", jejímž cílem je pomoci domácnostem postiženým povodněmi. 
Seznámila přítomné stručně  s řešenou problematikou. Pravidla tvoří přílohu zápisu ze zasedání 
zastupitelstva obce. 

Mgr. Helena Repaňová — tímto je myšleno, že se jedná o podporu po povodni, tzn. pro centrál se to 
vlastně  netýká, protože nám tady neprotéká potok, a to, že se nám vytlačila voda do sklepů, tak bohužel. 
Tak je definována ta výzva ne námi, ale poskytovatelem dotace, v zásadě  se to týká těch, co jsou dole 
v Zátiší a na Staré pile. To je jedna věc, a druhá věc, to dvojí financování, nemohou tam být věci, které 
jsou zaplaceny pojistkou, ale většina lidí měla pojistky na majetek, který se zničil, kdežto tahle dotace 
je na odstraňování škod, takže mám pojištěný majetek a byla jsem zaplavena dole, mohu si o dotaci 
požádat, protože jsem tam měla bahno a potřebovala jsem čističe na odstraňování těch povodňových 
škod, přestože mám pojistku na majetek 

Starostka — musí se jednat o zasaženou nemovitost ve smyslu rodinného domku nebo rekreačního 
objektu, nevztahuje se to na poškození třeba svahu nebo když bude poškozeno auto, tohle 
nemůže být pokryto z příspěvku 

Starostka vyzvala přítomné k návrhům a připomínkám. 
Další připomínky ani dotazy nebyly podány. 
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Místostarosta navrhl přijmout usnesení: 
Č. 140/14  
Zastupitelstvo obce Horní Lhota schvaluje 
Pravidla pro poskytnutí podpory v rámci výzvy „Pomoc domácnostem" vyhlášené Ministerstvem 
Životního prostředí prostřednictvím Státního fondu pro životní prostředí České republiky v souvislosti 
s povodní po 12. 09. 2024 v návaznosti na tlakovou níži Boris. Pravidla tvoří přílohu zápisu ze zasedání 
zastupitelstva obce. 

Místostarosta vyzval přítomné k hlasování: 
Hlasování: 	pro — 9 	 proti - 0 

	
zdržel se — 0 

Usnesení bylo schváleno. 

K bodu 4/ 
Schválení Smlouvy ě. 04412/2024/RRC s Moravskoslezským krajem o poskytnutí dotace na 
podporu přípravy projektové dokumentace (Výstavba komunikace pro pěší podél sil. 11/465 
Zátiší). 
Starostka předložila ke schválení smlouvu o poskytnutí dotace od Moravskoslezského kraje, žádali jsme 
o poskytnutí dotace na pořízení projektové dokumentace na chodník v Zátiší, jedná se o investiční dotaci 
v maximální výši 69,57 % celkových nákladů  a současně  maximálně  však ve výši 400 000,- Kč, tzn. my  
předpokládáme, že dostaneme tu maximální výši, protože ta projektová dokumentace je nákladnější 
položka. V rámci téhle smlouvy je stanovena podmínka, že do určitého data, tj. 31. 12. 2027 musíme 
bud' projektovou dokumentaci, kterou pořídíme na základě  téhle smlouvy použít jako podklad a přihlásit 
se do dotačního programu anebo do toho stejného data realizovat plánovaný záměr vlastními prostředky 
anebo případně  dotaci vrátit. Já tady rovnou říkám, že pokud bude vypsán dotační titul, tak se přihlásíme, 
na druhou stranu pokud nemůžeme teď  vědět jaký dotační titul bude mít podmínky, co ale víme je, že 
z vlastních prostředků  tuhle akci realizovat zřejmě  nebudeme, tzn. je možné, že ke konci roku 2027 
dotaci vrátíme, nicméně  z ekonomického hlediska pro obec tohle vychází lépe, protože tu projektovou 
dokumentaci pořídíme teď  a cena peněz naopak v čase klesá, tzn. za  dva roky kdybychom ji chtěli 
pořizovat, bude to dražší, ale my budeme vracet stejnou částku, tzn. těch 400 000,- Kč. 
Naším cílem ale je vyřešit tuhle situaci v Zátiší a pakliže to bude realizovatelné, přihlásit se do dotačního 
programu a realizovat chodník z dotace, tak do toho chceme jít. 

Mgr. Helena Repafiová — ještě  upřesnění, nejenom, že se musíme přihlásit, ale musíme projít formálními 
náležitostmi, což není úpině  totéž, znamená to, že musí být spiněna jistá kritéria 

Starostka vyzvala přítomné k návrhům a připomínkám. 
Další připomínky ani dotazy nebyly podány. 

Místostarosta navrhl přijmout usnesení: 
Č. 141/14 
Zastupitelstvo obce Horní Lhota schvaluje  
Smlouvu Č. 04412/2024/RRC uzavřenou mezi obcí jako příjemcem a Moravskoslezským krajem, 
zastoupeným Ing. Šárkou Simotiákovou, náměstkyní hejtmana kraje, jako poskytovatelem, o poskytnutí 
dotace na podporu přípravy projektové dokumentace („Zpracování projektové dokumentace-Výstavba 
komunikace pro pěší podél sil. 11/465, Zátiší), a pověřuje Mgr. Miroslavu Jandekovou, starostku obce 
k podpisu smlouvy. 

Místostarosta vyzval přítomné k hlasování: 
Hlasování: 	pro — 9 	 proti - 0 
Usnesení bylo schváleno. 

zdržel se — 
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K bodu 5/ 
Schválení Smlouvy č. 1249900001 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR 
(Obnova kanalizační infrastruktury obce). 
Starostka předložila ke schválení smlouvu o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí 
'ČR na obnovu kanalizační infrastruktury obce. V průběhu povodní tím extrémním náporem srážek vod, 
došlo k tomu, že se nám strhy ve velké části další svahy rybníků, vyústí a koryto za ČOV se prohloubilo 
asi o 80 cm, jsou tam odkryté trubky, vznikly tam další kaverny, takže jsme využili možnosti SFŽP ČR, 
která se objevila po povodních, a to požádat o 100 % dotovanou částku na obnovu a požádali jsme o 
1 700 000,- Kč  na opravu, která nám byla rozhodnutím přidělena, jenom je třeba podepsat smlouvu. Už 
jsme začali s realizací, začalo se navážet kamení, do konce listopadu by měla proběhnout i oprava. 

Starostka vyzvala přítomné k návrhům a připomínkám. 
Další připomínky ani dotazy nebyly podány. K bodu nebyla vedena diskuse. 

Místostarosta navrhl přijmout usnesení: 
Č. 142/14 
Zastupitelstvo obce Horní Lhota schvaluje 
Smlouvu č. 1249900001 uzavřenou mezi obcí jako příjemcem podpory a Státním fondem životního 
prostředí České republiky, zastoupeným Ing. Petrem Valdmanem, ředitelem, jako poskytovatelem, o 
poskytnutí podpory na akci „Obnova kanalizační infrastruktury obce Horní Lhota" formou dotace ve výši 
1 700 000 Kč, a pověřuje Mgr. Miroslavu Jandekovou, starostku obce k podpisu smlouvy. 

Místostarosta vyzval přítomné k hlasování: 
Hlasování: 	pro -9 	 proti - 	 zdržel se — 
Usnesení bylo schváleno. 

K bodu 6/ 
Rozpočtově  opatření č. 10/2024. 
Starostka předložila rozpočtové opatření č. 10/2024. (příloha zápisu) 
Starostka vyzvala přítomné k návrhům a připomínkám. 
Další připomínky ani dotazy nebyly podány. K bodu nebyla vedena diskuse. 

Místostarosta navrhl přijmout usnesení: 
Č. 143/14  
Zastupitelstvo obce Horní Lhota bere na vědomí 
Rozpočtové opatření Č. 10/2024. 

Místostarosta vyzval přítomné k hlasování: 
Hlasování: 	pro — 9 	 proti - 
Usnesení bylo schváleno. 

K bodu 7 
Rozpočtově  opatření č. 11/2024. 
Starostka předložila rozpočtové opatření Č. 11/2024. (příloha zápisu) 

zdržel se — 0 

Starostka vyzvala přítomné k návrhům a připomínkám. 
Další připomínky ani dotazy nebyly podány. K bodu nebyla vedena diskuse. 

Místostarosta navrhl přijmout usnesení: 
Č. 144/14  
Zastupitelstvo obce Horní Lhota bere na vědomí 
Rozpočtové opatření č. 11/2024. 
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Místostarosta vyzval přítomné k hlasování: 
Hlasování: 	pro — 9 	 proti - 0 

	
zdržel se — 

Usnesení bylo schváleno. 

K bodu 8 
Schválení Smlouvy agendové č. 05484/2024/KH s Moravskoslezským krajem o poskytnutí dotace 
na úhradu nákladů  vzniklých u JSDH v souvislosti s řešením povodní na území 
Moravskoslezského kraje. 
Starostka předložila ke schválení smlouvu z rozpočtu Moravskoslezského kraje o poskytnutí dotace na 
úhradu nákladů  vzniklých u JSDH v souvislosti s řešením povodní. Moravskoslezský kraj poskytuje 
dotace na výdaje spojené se zásahy JSDH a my jsme uplatňovali náklady na pohonné hmoty a velkou 
opravu čerpadla. Na základě  toho nám bude poskytnuta neinvestiční dotace ve výši 41 806,- kč. 

Starostka vyzvala přítomné k návrhům a připomínkám. 
Další připomínky ani dotazy nebyly podány. K bodu nebyla vedena diskuse. 

Místostarosta navrhl přijmout usnesení: 
Č. 145/14  
Zastupitelstvo obce Horní Lhota schvaluje  
Smlouvu agendové č. 05484/2024/KH uzavřenou mezi obcí jako příjemcem podpory a 
Moravskoslezským krajem, zastoupeným Mgr. Klárou Dudovou, M.A., vedoucí odboru kancelář  
hejtmana kraje, na základě  pověření hejtmana kraje ze dne 25. 10. 2024, jako poskytovatelem, o 
poskytnutí dotace z rozpočtu Moravskoslezského kraje na projekt „úhrada nákladů  vzniklých u JSDH 
v souvislosti s řešením povodní na území Moravskoslezského kraje" ve výši 41 806 Kč, a pověřuje Mgr. 
Miroslavu Jandekovou, starostku obce k podpisu smlouvy. 

Místostarosta vyzval přítomné k hlasování: 
Hlasování: 	pro —9 	 proti - 	 zdržel se — 0 
Usnesení bylo schváleno. 

K bodu 9  
Rozpočtové opatření č. 12/2024. 
Starostka předložila rozpočtové opatření č. 12/2024. (příloha zápisu) 
Starostka vyzvala přítomné k návrhům a připomínkám. 
Další připomínky ani dotazy nebyly podány. K bodu nebyla vedena diskuse. 

Místostarosta navrhl přijmout usnesení: 
Č. 146/14  
Zastupitelstvo obce Horní Lhota schvaluje 
Rozpočtové opatření č. 12/2024. 

Místostarosta vyzval přítomné k hlasování: 
Hlasování: 	pro — 9 

	
proti - 0 	 zdržel se — 

Usnesení bylo schváleno. 

K bodu 10  
Různé. 
Starostka — chtěla jsem jenom říct, že v neděli 10. listopadu proběhne komunitní výsadba stromů  a keřů, 
takže můžete přijít, je zajištěno malé občerstvení — čaj a koláče, a taky stromy, keře a pletivo. 
Dále v pondělí 11. listopadu se bude kácet kaštan u kaple na ulici Hlavní. 
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K bodu 11/ 
Diskuse. 
p. Miroslav Čížek — u pomníku II. sv. války jsou lípy a jsou hodně  napadené jmelím, počítá se s tím? 

Starostka — ano, počítáme s tím, teď  dokonce v listopadu se vyhlašuje dotační výzva na ořezání jmelí 
z památných stromů, v příštím roce se bude jmelí odstraňovat, j  sou  tady i další postižené stromy, které 
by se hodily ořezat, ale u pomníku je hodně  napaden. Agentura ochrany přírody a krajiny přijede 
zhodnotit stav těchto stromů, jestli ten zásah bude smyslupiný, protože jmelí prorůstá celým stromem a 
když už strom je moc napaden, tak mohou doporučit to to, že se strom skácí. 

p. Petr Hrbáč  — když už jsme u těch stromů, potřebovali bychom něco dělat s těmi kořeny, které 
prorůstají z těch lip do hřiště, protože to je nebezpečné pro hráče 

Starostka — říkal nám to už p. Martin Musialek, podívá se na to pán, který dělá údržbu zeleně  s arboristou 

p. Martin Petruška —já jsem předběžně  slyšel to rozhodnutí, kdy říkali že prakticky v tom břehu určitě  
nerušili tu strukturu kořenů  a nedoporučuje to frézovat, to co doporučili jako náhradní řešení je návoz 
zeminy v nějaké vrstvě  a dorovnat to, ale v tom břehu nedoporučoval odstraňovat kořeny 

p. Pavel Vavrečka — to by se muselo na celé hřiště  navést aspoň  20 cm hlíny 

Starostka — zkusíme vymyslet, co by se s tím dalo dělat, pokud to nepůjde odfrézovat, tak teď  nevím 

p. Rostislav Malovaný — jak ten kaštan byl a dělal se tam chodník, tak tam byly kořeny odřezány a ze 
živ. Prostřední byla dána pokuta, vůbec neexistovalo, že by to povolili, a tam se vybíralo jen dvacet 
centimetrů, aby se tam dalo trochu strusky, nevěřím tornu, že by se daly odfrézovat kořeny 

Starostka — musíme se poradit 

p. Martin Petruška — nechá se vypracovat odborný posudek a podle něj se rozhodneme 

Starostka — i na kaštan jsme nechali vypracovat odborný posudek a na hřišti jsou lípy a taktéž to bude 
chtít posouzení odborníkem 

K bodu 12/ 
Závěr. 
Starostka obce poděkovala všem přítomným za účast. 
Zasedání bylo ukončeno v 17:35 hod. 

Zápis vyhotoven d 11. 11. 2024 Alena Rykalová 

Mgr. Mirosl va Jandeková 
staro ka  

Ověřovatelé zápisu: 

Bc. Lucie Maňasová 	dne •  	Podpis: 

Zdeněk 	 ůřď.  
Dedek 	 dne •  	Podpis: 	  
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